
Olot aprova destinar 2.000 m2 del vell hospital a �s comercial

La proposta de CiU topa amb l'oposici� del Par tit SocialistaL'Ajuntament va

donar llum verd als canvis al Pla Urban�stic

OLOT | XAVIER VALERI

L'Ajuntament d'Olot ha aprovat de manera inicial la modif icaci� del punt 119 del POUM. La f inalitat del tr�mit �s

poder facilitar utilitats diferents a l'atenci� m�dica als 11.000 m2 de l'edif ici de ?l'Hospital Sant Jaume, una par t

molt ?mpor tant del qual quedar� buida a par tir del novembre per causa de l'entrada en servei del nou ?Hospital

d'Olot i comarcal de la Gar?rotxa. L'acord va tirar endavant amb el vot af irmatiu dels regidors de CiU i de la

regidora del PPC, ?l'abstenci� d'ERC i el vot en contra del PSC.

El punt de disc�rdia va ser la destinaci� de f ins a un l�mit del 20% dels baixos de l'equipament per a usos

comercials. El PSC i ERC van coincidir a dir que destinar tant d'espai per a lloguers comercials ser� perjudicial

per al comer� actual. ERC i el PSC van demanar poder consensuar amb els ciutadans les noves utilitats. "El que

tindria repercussi� en el comer� seria deixar-lo tot com a resid�ncia geri�trica", va defensar Josep Maria

Corominas (alcalde d'Olot per CiU). Respecte a l'�s comercial va afegir: "Si tot el que posem all� [l'hospital] ha

d'anar a c�rrec del pressupost del municipi haurem d'apujar els impostos o haurem de treure els diners d'altres

coses". Corominas tamb� va avan�ar que faran una consulta. "Ja fa molts mesos -va explicar- que tinc el

comprom�s p�blic de posar-ho a debat ciutad�, per� en base a un projecte". Va precisar: "La nostra consulta ser�

a trav�s d'Internet i de les xarxes socials".

Ple extraordinari

El primer pas administratiu per un canvi d'usos que l'equip de govern vol fer de manera r�pida perqu� l'activitat

comercial al centre no perdi embranzida va tenir lloc en un ple extrarordinari a les 8 del mat�. La presentaci� del

punt va anar a c�rrec de Miquel Ëngel Zarza (regidor d'Urbanisme per CiU). "El que estem fent avui -va explicar-

�s preparar amb temps aquest espai municipal, perqu� en el futur entre tots puguem debatre els usos que

f inalment encabirem en aquest equipament municipal.

Unes utilitats, amb les quals el PSC va estar en desacord. "Podr�em parlar d'un 5% i hi estar�em d'acord -va

condicionar Josep Guix (por taveu del PSC)-, per� un 20% ho veiem exagerat". Va posar sobre la taula que

"parlem de 2.000 m2 de super f icie comercial" Va comparar: "El Mercadona de sota la pla�a mercat tindr� 2.500

m2". Va valorar: "S�n molts metres, en uns moments en els quals veiem que al centre sobren espais d'ofer ta

privada".

Ignasi Mulleras (PxC) va indicar que els raonaments oposats de CiU i del PSC envers els locals tenen la seva

l�gica i va apostar per una consulta ciutadana.

"Volem una an�lisi, en la qual par ticipin pol�tics i ciutadans -va dir Pere G�mez (por taveu d'ERC).

"Hi estic d'acord -va af irmar J�lia Sala (PPC)-, sempre que es conservi la par t de geri�tric".

Tots van estar d'acord en traslladar serveis de cultura, educaci� i turisme a l'equipament i tamb�, en el fet que

centralitzi una illa d'energies sostenibles.
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